
Schriftelijke vraag1: 
 

Vraagnummer: S- 426 (19int02502) 
 
Datum indiening:  28 mei 2019  
 
Onderwerp:  Evenementen in Park Lingezegen 
 
Naam indiener: Peter de Waard 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding: 
In het bestemmingsplan voor Park Lingezegen hebben wij als raad de mogelijkheid 
geschapen voor het organiseren van evenementen. Daarbij zijn restricties gesteld aan het 
aantal evenementen per jaar en het aantal bezoekers. Voor zover wij weten zijn er geen 
criteria opgenomen ten aanzien van de aard van de evenementen. 
 
In De Gelderlander van 17 mei 2019 wordt de heer Sven van Rijswijk als nieuwe directeur 
van Park Lingezegden voorgesteld. In het artikel komt hij als volgt aan het woord: 

De nieuwe organisatie zal activiteiten in het park ondersteunen, maar de activiteiten 
zelf zullen door betrokken vrijwilligers moeten worden uitgevoerd.'' En daar hoort een 
grootschalig pop- of dance-event niet bij, weet hij nu al. ,,We hebben hier een 
evenemententerrein voor 20.000 mensen, maar we zullen alleen meewerken aan 
evenementen die bij de sfeer en de landschappelijke- en natuurwaarden van 
Lingezegen passen.   

 
Deze uitlatingen wekken tenminste de indruk dat de heer Van Rijswijk danwel de Park-
organisatie bepaalt welke evenementen in Park Lingezegen worden toegestaan en dat dat 
alleen evenementen zijn die in hun criteria voldoen.    
 
Aangezien de VVD enthousiast is over zowel Park Lingezegen als evenementen die in onze 
gemeente worden georganiseerd, hebben we enkele vragen over bovenstaande. 
 
Onze vragen: 
1. Zijn de uitlatingen zoals die in De Gelderlander van 17 mei zijn weergegeven juist en 

komen die overeen met het formele standpunt van de Parkorganisatie? 
2. Als dat zo is, deelt het college deze mening dan? 
3. Als dat niet zo is, is het college dan bereid erop toe te zien dat de Parkorganisatie 

evenementen beoordeeld op basis van de criteria in het bestemmingsplan? 
4. Als een evenementen-organisatie interesse heeft in het organiseren van een evenement 

in Park Lingezegen, wie vormt dan het bevoegd gezag voor het geven van toestemming? 
5. Kan het college bevestigen dat initiatieven voor evenementen in Park Lingezegen positief 

worden ondersteund, zolang ze voldoen aan de gestelde criteria? 
6. Zijn er in de periode na het van kracht worden van het bestemmingsplan evenementen 

geweigerd omdat niet aan de criteria kon worden voldaan en zo ja welke zijn dat dan? 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 

                                                           
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



 
Ondertekening: 
 
Peter de Waard 
VVD Overbetuwe 


